
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 33/2023

Aika: 5.12.2023 Paikka: Otakaari 4, Huone 150
kello 9:15 02150 Espoo

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Sofia Ahola
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto Aino Ylänne
Miika Luhtamäki

Poissa: Maiju Koponen

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 9:12.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Hyväksytään kahden edellisen kokouksen pöytäkirjat.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Martti ilmoitti, että huomenna soihtukulkueessa lämpötila on -3, joten ei ole

niin kylmä.
5.2. Juvakka kiitti aamupulla kahveista.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat uudet jäsenet.
6.2. Raadin palaute

Tornivaara kertoi, että nettisivujen kautta ei ole tullut palautetta.
Tornivaara oli saanut suullista palautetta siitä, että-IK skumppalaseja voisi
tulla taas myyntiin.

Raati kiittää palautteesta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Ahola kertoi, että eilen oli hyvä bökö. Teki budjettia ja kävi juoksemassa.
Martti kertoi, että kuuluu hyvää. Jouluspinning peruuntui, mikä harmitti.
Peltola kertoi, että kandi tehty ja ei stressaa.
Pasanen kertoi, että oli hauskat pikkujoulut viikonloppuna. Menevät ehkä
Ainon kanssa merelle. Hyvin menee.
Luhtamäki kertoi, että oli mökillä perjantaista maanantaihin.
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Koivisto kertoi, että hyvin menee. Ei olisi motivaatiota koulutehtävään.
Karvonen kertoi, että menee ihan jees. Ei koulua enää. Kävi porukoilla
viikonloppuna.
Kontio kertoi, että oli hyvät pikkujoulut. Pitäisi saada lihava raportti tehtyä.
Juvakka kertoi, että on kiva viikko luvassa, mutta on minuuttiaikataulu.
Ylänne kertoi, että oli kiva peli-ilta sunnuntaina.
Tornivaara kertoi, että on kiva, että Tahkon reissu tulee. Tämä viikko on
todella tiivis. Lauantain koulutus stressaa, koska haluaisi parantaa sitä.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. Kesätyösauna

Karvonen kertoi, että alku oli katastrofi. Osallistujia oli aluksi vain
puolet ilmoittautuneista, mutta osallistujia tuli myöhemmin lisää.
Ahola kommentoi, että pitäisikö tapahtumasta tehdä selkeästi fukseille
ja tupsuille suunnattu tapahtuma.
Karvonen mainitsi, että killassa on vielä energia- ja ympäristötekniikan
opiskelijoita ja muutenkin kesätyöhaku on vanhemmille opiskelijoille
yhtä tärkeää kuin nuoremmille.
Tornivaara kysyi, että oliko tapahtuman ajankohta hyvä.
Karvonen vastasi, että oli. Yrityksillä alkavat kesätyöhaut, jolloin heillä
on kiinnostusta mainostaa niitä.

7.2.2. Wappu simulator
Juvakka kertoi, että osallistujia oli sopivasti. Tykkäsivät tapahtumasta.

7.2.3. Kylpyläpäivä
Martti kertoi, että kylpyläpäivä oli huikea tapahtuma.

7.2.4. Piparielementti IKxAK
Luhtamäki kertoi, että tapahtumassa oli yksi IK:n fuksi. Tapahtumaa ei
kannata järjestää heti Otacruisen jälkeen.

8. YHTEISET
8.1. Toimihenkilöhaun tilanne

Tornivaara kertoi, että hakemuksia on saapunut 31, eli toimihenkilöhaku
etenee hyvin.

8.2. Katsaus killan vuoden aikana järjestämiin tapahtumiin
Tornivaara kertoi, että tämä olisi ollut hyvä käydä läpi, jos uusi raati olisi
osallistunut tähän.
Ahola pohti, että pitäisikö näitä asioita käydä läpi siinä kahden välisessä
perehdytyksestä
Tornivaara vastasi, että tarkoitus on että käytäisiin yleinen kokonaiskatsaus
koko raadin kanssa.
Martti mainitsi, että ei tarvitse järjestää tapahtumia aina uudestaan.
Tornivaara mainitsi, että tapahtumien järjestämisen sponsorointi ja
aikataulutus rakenne tulee miettiä uudelleen.
Tornivaara kysyi myös mielipiteitä siitä, että jääkö tapahtuman järjestämiselle
liian vähän aikaa, jos tapahtumia on liian tiheästi.
Pasanen vastasi, että tähän ei voi kovin helposti vaikuttaa.
Juvakka kertoi, että tulisi pohtia tarkemmin tapahtumien ajankohtaa.

8.3. Raadin koulutus
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Tornivaara esitteli raadin koulutuksen diaesitystä. Koulutukseen
ilmoittautuneet esittelevät omia asioitaan järjestyksessä.

8.4. Pikkulaskiainen 2024
Pikkulaskiaisen ryhmälipumyynti lähestyy.
Tornivaara mainitsi, että ryhmälipunmyynnistä ei ole ollut hyviä kokemuksia.
Päätös: Ei osteta pikkulaskiainen 2024 ryhmälipunmyynnistä lippuja
killan yhteislähtöä varten.

8.5. Polyteknikkojen kuoron joulukonsertti
Tornivaara kertoi, että kilta on saanut kaksi ilmaislippua polyteknikkojen
kuoron konserttiin.

9. MAISTERITOIMIKUNTA
9.1. EMC farewell

Juvakka kertoi, että järjestäjät ovat olleet aktiivisia. Samana päivänä on myös
ENG maistereiden pikkujoulut.

10. IE-Perhe
10.1. IK x Inkubio - Kiltit & Kinkyt - sitsit

Pasanen kertoi, että tuollaiset sitsit tulossa. Ilmoittautumisia on hieman vähän
mikä on pettymys, mutta ei yllätys.

11. FUKSITOIMIKUNTA
11.1. Ei esille tulleita asioita.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
12.1. RIL ja A-insinööri-raportit

Karvonen kertoi, että RIL raporttiin pitäisi tapahtuman järjestäjien kertoa miten
tapahtumissa on mennyt. Pyytää kootusti kirjoittamaan nämä raportit.
A-insinöörit haluavat vastaavan raportin, mutta heillä on hieman vähemmän
tapahtumia niin Karvonen hoitaa tämän itse.

13. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
13.1. Viestintävirkistys peruuntuminen

Peltola kertoi, että tapahtuma peruuntui, koska keilaamaan ei ollut
kiinnostuneita.

14. OPINTOTOIMIKUNTA
14.1. Jyystö- ja viinailta

Ahola kertoi, että tapahtumassa ei ole yhtään ilmoittautuneita, joten sitä ei
järjestetä. Tilasta tulee kuitenkin lasku (50€), koska peruminen tapahtui
myöhässä.

15. RAHA-ASIAT
15.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteen (Liite 2) laskut ja kulukorvaukset.
15.2. 2023 kulukorvaukset

Tornivaara mainitsi, että vuoden 2023 kulukorvaukset tulee pyytää ja hoitaa
ennen vuodenvaihdetta.
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16. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Ruokavastuunjako Tahkolle

Kontio piti ruokavastuujaon arvonnan.
Ensimmäiseen kokoonpanoon.
Pasis(ti), Miikkis, Maijis
Toiseen kokoonpanoon.
Soffis, Ylis, Ellis
Kolmanteen kokoonpanoon.
Juvis, Tommis, Tornis
Neljänteen kokoonpanoon.
Vilmis, Peltsis, Rasmusmis

19.2. Tahkolle lähteminen
Ensimmäinen auto on Peltsis auto.
Matkustajina Soffis, Tornis ja Ellis
Toinen auto on Tommis auto.
Miikkis, Rasmusmis, Juvis
Kolmas auto on Vilmis
Maijis, Ylis, Pasis(ti)

19.3. Ahola sanoi, että ilmoittautukaa RIL ratikkabileisiin.
19.4. Juvakka mainitsi, että tapahtumiin ilmoittautumista tulee tarkentaa. Jos täytyy

perua niin tulisi ilmoittaa tapahtuman järjestäjälle.
19.5. Luhtamäki kertoi, että killalle tulee yksi kandi fuksi. Lisäksi Maanmittarikillalle

tulee kaksi ja Koneinsinöörikillalle yksi.
20. SEURAAVA KOKOUS

20.1. Seuraava kokous pidetään viikon päästä tiistaiaamuna klo 9:15.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 11:09.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 5.12.2023
Otakaari 4 LIITE 2
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 5.12.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Wilma Hoskonen Kaukkareiden kaadon ruuat 1 441,22

Kalle Koskela Vanhusten kylpyläpäivän liput 480,00

Pessi Parkkinen PiparIKAKkuelementin ostokset 131,34

Tommi Karvonen Kesätyösaunan kulut 347,13

Elina Huttunen Kaukkareiden kaadon kulukorvaus 1420,22

Maiju Koponen UAT-kisällien virkistys 120,16

MobilePay Palvelumaksu 12,16

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


